



REFERAT FRA STYREMØTET

Møtedato: Tirsdag 4.4 2017, kl.19:00

Møtested: Hafslund Hovedgård

Deltagere:	Per Dahle	Leder
	Unn Johannesen	Nestleder og kasserer
	Lisbeth Smestad	Sekretær
	Bjørn Magnussen	Styremedlem
	Lars Erik Gutubakken	Styremedlem
	Geir Kjellman	Styremedlem
	Lone Gudim	Varamedlem
	Dan Karlsen Wang	Varamedlem
	Birger Hermansen	Varamedlem

Sak 14/17: **Referat møte 13. mars 2017**

Lars Erik og Dan får oversikt over treningsmuligheter til medlemmene. Informasjon om disse med link til eventuell hjemmeside legges ut på hjemmesiden til ØFK. Birger lager forslag til informasjonsbrev om ØFK til nye valpekjøpere.

Vedtak: Gjennomgått og godkjent

Sak 15/17: **Regnskap 2016**

Unn gjennomgikk regnskap.

Vedtak: Gjennomgått og godkjent

Sak 16/17: **Utstilling:**

Per Andersrød har påtatt seg jobben som leder. Dan finner den gamle malen for invitasjon til utstilling.

Unn lager oversikt over oppgaver herunder:

- Annonsering
- Web
- Hjelpere

Sak 17/17: **Prøve 1**

Seks partier planlegges hver dag. Sted: Hafslund hovedgård

Sak 18/17: **Prøve 2**

Seks partier planlegges hver dag. Sted: Hafslund hovedgård. Trenger prøveleder.

Sak 19/17: **Web**

Vigdis er i full gang. Budsjett på 15 000 NOK for Web siden.

Thomas Svendsen og andre medlemmer kontaktes for gode bilder.



- Sak 20/17:** **Ungdomsgruppe**
Informasjon til medlemmene om dette på medlemsmøte. Leder Jostein Grav.
- Sak 21/17:** **Aversjonsdressur**
Bjørn tar ansvar for å skaffe instruktører og lager konseptet.
- Sak 22/17:** **Strategi terreng**
Geir Kjellmann og Sven Martinsen i kommunen skal i første omgang ha ett møte for å diskutere ett prosjekt for å utvikle biotopen for å få bedre prøveterreng.
- Sak 23/17:** **Årsmøte**
Lone har lagd forslag til forenkling av poengsetting til ØFK cupen.
Vedtak: Stemmes over på årsmøtet
- Sak 24/17:** **Medlemsmøte**
Invitasjon er lagt ut på FB og Web siden. Per lager egen invitasjon for foredraget til Landin og distribuerer denne til raseklubbene.
- Sak 25/17:** **Eventuelt**
- Dersom vi klarer å skaffe instruktør(er) vil det bli gjennomført apportkurs i regi av ØFK.
 - Rapport fra de forskjellige komiteene og aktivitetene leveres fortløpende til Lisbeth som oppbevarer og bearbeider disse til årsberetningen.
 - Birger foreslo en fadderordning for nye jaktprøve deltakere og dette jobber vi videre med.

Lisbeth Smestad
Sekretær